

ACI awarded **Integrated Management System Certificate** to China Steel Engineering Co., Ltd.

China Steel Engineering Co.,Ltd.

China Steel Engineering Co., Ltd. has recently been awarded the Integrated Management System (IMS) Certificate including ISO 9001, ISO 14001 & OHSAS 18001 certification by Accredited Certification International Limited (ACI) with the scope "provision of construction steel work bending and fabrication fixing of reinforcement steel bars". She is the first company in Hong Kong certified by ACI to achieve this standard in this scope of activities.

In order to enhance their competitive advantage and improve company image, China Steel Engineering Co., Ltd. has implemented IMS. Obtaining the IMS certificate demonstrates that she is making the effort to meet customer satisfaction and quality, environmental, occupational health and safety standards.

The audit process was finished successfully and management representatives from China Steel Engineering have expressed their appreciation to ACI for her professional certification services. As an independent certification body, ACI provides high-quality certification services and related training courses to clients from different industries. For more information, please visit our website.



ACI



Accredited Certification International

ACI向华建钢铁有限公司 颁发综合管理体系认证证书

华建钢铁有限公司

华建钢铁有限公司最近获国际认可认证有限公司 (ACI) 颁发综合管理体系 (IMS) 认证证书，包括 ISO 9001, ISO 14001 OHSAS 18001 认证，认证范围为「提供建筑钢筋扎铁、屈折和制作」。她的认证范围为香港第一间由ACI颁发IMS证书之公司。

为了增强自身的竞争优势及提高公司形象，华建钢铁有限公司实施了IMS。获取IMS证书，表明她正在努力不断提升客户满意度，质量、环境、职业安全与健康标准。

审核过程顺利完成，而华建钢铁有限公司管理代表对ACI的专业认证服务表示赞赏。作为一个独立的认证机构，ACI来自不同行业的客户提供优质的认证服务和相关培训课程。欲了解更多信息，请访问我们的网站。



ACI



Accredited Certification International